
 
Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2022 
 

2022-08-25 

Protokoll 9/2022 

fört vid Östermalms Stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 25 augusti 2022 kl. 18:00-20:00, Biblioteket i 
Norra Djurgårdsstaden, Bobergsgatan 81-83 
 

Ledamöter Andrea Hedin (M) Ordförande 
Birgit Marklund Beijer (S) Vice ordförande 
Henrik Lundquist (M) 
Vivianne Gunnarsson (MP) 
Louise Gellin (C) 
Rudolf Sjöstrand (S) 
Berit Nyberg (S) 
Jaime Barrios (V) 
Göran Ek (SD) 
Magnus Granat (M) 
Annika Elmlund (M) 
Christina Schönberg Messick (L) 
Marion Sundqvist (V) 

  
Ersättare Christina Huss (M) 

Amelie Langby (M) 
Henrika Skott (M) 
Joakim Rönnbäck (L) 
Daniele Fava (C) 
Fredrik Boeke (S) 
Sanna Eliasson (S) 
Emil Bustos (S) 
Anders Lindman (SD) 
Daniele Fava (C) 

  
Övriga närvarande Helena Näslund Avdelningschef 

Jan Rönnberg Tjänsteman 
Kerstin Andersson Stadsdelsdirektör 
Sarah Johansson Nämndsekreterare 
Roger Mellroth Tjänsteman 
Marianne Wikander Tjänsteman 

  
Justerare  
  
Datum för justering  
  
Paragraf §6 
  



Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2022 
 

2022-08-25 

Sekreterare Sarah Johansson 
 
  



Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2022 
 

2022-08-25 

 

§ 6 
Skrivelse om Demokratibygget  
ÖST 2022/391 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd besvarar skrivelsen med förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Birgit Marklund m.fl. (S) och Jaime Barrios m.fl. (V) har 
överlämnat en skrivelse till Östermalms stadsdelsnämnd. 
Demokratibygget är en ideell organisation som är verksam ute i 
skolor. Demokratibygget har tidigare arbetat med 
Engelbrektsskolans elever och inbjudan gick ut till politiker för ett 
möte med eleverna.  Birgit Marklund m.fl. (S) och Jaime Barrios 
m.fl. (V) menar i skrivelsen att det var mycket intressant och 
värdefullt att få höra elevernas åsikter i olika samhällsfrågor. I 
skrivelsen framförs önskemål om att förverkliga tre förslag som 
följer: 
1.      Ungdomsgården Poolhuset på Engelbrektsskolan hade tidigare 
ett samarbetsprojekt med en ungdomsgård i Bredäng. En återstart 
kring detta projekt eller något liknande föreslås. 
2.      När det gäller sommarjobb är det flera stadsdelar som ”byter” 
ungdomar med varandra. Detta vore intressant för Östermalm. 
3.      Anordna debattkvällar med elever och kontaktpersoner från 
stadsdelsnämnden i Humlanhuset, förslagsvis några gånger per 
termin. 
Östermalms stadsdelsförvaltning har framfört förslaget om 
samarbetsprojekt mellan Poolhuset och andra ungdomsgårdar till 
utbildningsförvaltningen, som i sitt svar är positiva till och lyfter 
fram betydelsen av att genomföra olika utbyten mellan elever i 
inner- och ytterstaden. 
Vad gäller förslaget om utbyten av feriejobb har förvaltningen 
sedan ett par år tillbaka ett utbyte av arbetstillfällen med Rinkeby-
Kista stadsdelsförvaltning vilket har varit gynnsamt. Detta har 
under pandemins år fått vila, men förvaltningen räknar med att 
komma igång med utbyten igen nästa år. 
Humlanhuset är Östermalms stadsdelsnämnds egen 
fritidsverksamhet för unga. Förvaltningen välkomnar förslaget om 
debattkvällar i Humlanhuset och har för avsikt att undersöka 
möjlighet och intresse hos ungdomarna genom fältassistenter i 
stadsdelen och fritidsledare på Humlanhuset, som dagligen kommer 
i kontakt med målgruppen. 
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Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2022/391-2 Svar på skrivelse om Demokratibygget 
 ÖST 2022/391-1 Skrivelse om Demokratibygget 
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